
Welkom Jaarvergadering
Vrienden van de Bieb Heeze-Leende

2 maart 2023



Agenda

• Opening en welkom

• Bestuur

• Terugblik 2021/2022

• Financiën

• Vooruitblik 2023

• Vragen

• Film



Voorstellen bestuur

• Nieuw
• Astrid Mimmel
• Anton Thijs

• Reeds langer
• Aletty Braun
• Jan Snoeijen
• Marion van Ool

• Vacature: voor iemand uit Leende

• Ontvallen: Toon Bosmans

• Afscheid van ….



Afscheid Kees Smedema



Bibliotheek organisatie Gemeente              
Heeze-Leende

Stichting Bibliotheek Heeze-Leende

Stichting Bibliotheek Heeze-Leende



Doel Vrienden van de Bieb

• Komen op voor de belangen van de Bibliotheek door:
• politiek beïnvloeden

• organiseren lezingen en andere activiteiten
• Bij voorkeur ism andere verenigingen en instellingen

• Stellen soms financiën beschikbaar voor materiaal, etc.

• Zijn erg belangrijk voor draagvlak binnen onze gemeente



Terugblik

• Activiteiten Vrienden van de Bieb (Aletty)

• Politiek

• Ontwikkelingen bibliotheek



Terugblik activiteiten door Aletty

Lezing Slaap door Caroline Jakimowicz

Bibliotheek Dommeldal en Vrienden van de 
Bieb organiseerden in het kader van 
“Positieve gezondheid” op 6 oktober in 
dorpshuis Valentijn een lezing over slaap bij 
volwassenen. 



Deelnames aan allerlei initiatieven



Politiek

• In de afgelopen jaren zijn bijna alle fracties bezocht

• Er is veel draagvlak bij B&W en de huidige gemeenteraad

• Opening IDO heeft ook voor veel draagvlak gezorgd bij de politiek

• Een grote rol bij de goedkeuring door de gemeenteraad van de 
verbouwing foyer Perron inclusief bibliotheekfuncties



Ontwikkelingen Bibliotheek

• Zes thema’s landelijk bibliotheek
• Laagdrempeligheid

• Samenwerking

• Een leven lang leren

• Studie werk –en ontmoetingsplekken

• Van collectie naar connectie

• Externe oriëntatie

• Thema lokaal: Positieve gezondheid



Bereikte doelen 1

• Drie vestigingen/servicepunten in onze gemeente

• Redelijk goede samenwerking dorpshuizen
• Structureel overleg

• Programmaraad Perron

• Verbouwing Perron
• Subsidie Rabobank tbv bibliotheekfuncties in foyer Perron

• Goed vrijwilligersteam

• Samenwerking gemeente is goed
• Bibliotheek kan beter benut worden



Bereikte doelen 2

• Studie – werk – en ontmoetingsplekken in alle drie de dorpshuizen

• Cursussen weer opgestart en IDO geopend

• Aantal leden bibliotheek gegroeid met ongeveer 5%



Financiën Vrienden van de Bieb
Cijfers 2022

Omschrijving Opmerking realisatie

Inkomsten

Bijdrage Vrienden 395,00€            

Rabobank Clubsupport 205,24€            

Rente 1,34€                

Giten ( Anbi instelling Promoten)  

Totaal inkomsten 601,58€            

Uitgaven

activiteiten aangeboden aan leden 175,00€            

kosten website  en domeinnaam 128,00€            

ondersteuningsacties Bibliotheekwerknieuwe bibliotheek leden 60,00€              

Laptops en groot schermen voor spreekuurplein 2.862,86€        

kosten bank 119,47€            

Overige kosten

Totaal Uitgaven 3.345,33€        

Explotatieresultaat -2.743,75€       

Kapitaal 7.374,65€        



Financiën 2023
Omschrijving Opmerking begroting

Inkomsten

Bijdrage Vrienden Ledengroei naar 75 leden 1.875,00€  

Rabobank Clubsupport

Overige Donaties 25,00€        

Rente 

Giten ( Anbi instelling Promoten) 150,00€      

Totaal inkomsten 2.050,00€  

Uitgaven

activiteiten aangeboden aan leden 350,00€      

kosten website  en domeinnaam 150,00€      

ondersteuningsacties Bibliotheekwerk nieuwe bibliotheek leden 150,00€      

Aanschaf printer,scanner , kopieer tbv spreekurenplein 1.200,00€  

kosten bank 156,00€      

Overige kosten 50,00€        

Totaal Uitgaven 2.056,00€  

Explotatieresultaat -6,00€         



Vrienden van de Bieb

• Aantal leden: 72 (groei van >10%)

• Groei naar ruim > 90 eind 2024 en nog verder …….

• ANBI-status vanaf november 2022



Vooruitblik activiteiten door Aletty



Vooruitblik 1

• Update visie uit 2016

• Naar een bibliotheek in het hart van de samenleving:
• Bibliotheek in het hart van de samenleving

• IDO en Spreekurenplein
• Samenwerking met verenigingen

• Meerdere vestigingen

https://youtu.be/-2w57pCnxDg


Bibliotheek, een Warenhuis van Kennis en informatie

Spreekurenplein
Kinderactiviteiten Lezingen Workshops Cursussen



Sfeerbeeld Spreekurenplein Heeze



Vooruitblik 1

• Update visie uit 2016

• IDO en Spreekurenplein
• Samenwerking met verenigingen

• Meerdere vestigingen

• Openingstijden icm o.a. opgeleide vrijwilligers

• Betere marketing
• Spreekurenplein

• Vrienden van de Bieb (meer leden)

• Activiteiten



Vooruitblik 2

• Gemeenteraadfractie bijeenkomst

• Activiteiten
• Natuur

• Kunst en geschiedenis

• Jongeren 

• Samenwerken met verenigingen

• Vrijwilligers gekoppeld aan bestuur
• Natuur en klimaat

• Jongeren

• Communicatie en marketing



Geld, geld, geld





Dankjewel voor uw komst en op naar



Vragen en opmerkingen vanuit de 
Jaarvergadering 1
Vraag

Zijn er mogelijkheden voor een gratis abonnement voor mensen met een laag 
inkomen/weinig geld? Vaak hangt laaggeletterdheid hier ook mee samen. En is het zo dat 
de laaggeletterdheid in Heeze hoger is dan landelijk gezien? 

Antwoord

Als bibliotheek willen we graag uitzoeken of een gratis abonnement haalbaar is in onze 
gemeente. Een eerst stap zou inderdaad kunnen zijn om dat gratis abonnement te 
koppelen aan een laag inkomen/weinig geld. We nemen deze suggestie zeker mee.

Of laag geletterdheid in Heeze hoger ligt dan het landelijk gemiddelde is bij ons onbekend. 
Maar dat er een grote groep inwoners is, is wel bekend.



Vragen en opmerkingen vanuit de 
Jaarvergadering 2
Vraag

Hoe zijn de kosten voor ons opgebouwd bij het houden van activiteiten.?

Antwoord

Kosten zijn opgebouwd uit:

• huur accommodatie

• (soms) inhuur geluid + medewerker hiervoor

Samenwerking met andere verenigingen biedt i.g.g. soelaas omdat kosten/baten dan 
verdeeld worden.



Vragen en opmerkingen vanuit de 
Jaarvergadering 3
Vraag

Over studie-/werkplekken hoe zit dat?

Antwoord

In ieder dorpshuis zijn of streven we naar één of meerdere studie-/werkplekken. In 
het Perron zijn er na de verbouwing van de foyer er diverse. In de Schammert is 
er één en in de Valentijn komt er op afzienbare termijn ook één.

Vraag

Moet je lid zijn van de bibliotheek om mee te doen aan de activiteiten?

Antwoord

Nee, iedere inwoner van onze gemeente en ook daarbuiten mogen deelnemen aan alle 
activiteiten.

Lidmaatschap van bibliotheek Dommeldal, VrvdB of mee organiserende vereniging levert
soms een korting op.

Opmerking: het is belangrijk om dat te vermelden bij elke activiteit.



Vragen en opmerkingen vanuit de 
Jaarvergadering 4
Vraag

De (financieel-)jaarverslagen van de afgelopen drie jaar worden niet op de website vermeld. 
Moet dat niet, ook in kader van de Anbi-toekenning

Antwoord

Klopt. Ivm corona is dat niet gebeurd en was er ook weinig te melden.

De presentatie van vanavond inclusief de vragen en opmerkingen en de financiële cijfers
van 2022 worden als jaarslag op de website geplaatst.

Vraag

Bent u als lid van de VvdB bereid om mee te werken aan ledenwerving?

Antwoord

Daar werd volmondig door iedereen positief op gereageerd.
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